

CONFORMITY CERTIFICATE

Reg.-No. **5761**

Herewith we confirm in accordance with article 16 and article 22 of the Bavarian Building Regulations (BayBO), as published on 14 August 2007 (GVBl. 2132-1-I, S. 588), last amendment considered: table of contents and article 84 (§ 3 G v. 24.07.2015, 296) that the building products

Double-wall piping system made of plastic for undergrounding in gas stations Type SMARTFLEX

of the producer

NUPI INDUSTRIE ITALIANE SpA
Via Stefano Ferrario Z.I. sud-ovest
21052 BUSTO ARSIZIO (VA)
ITALIEN

production plant

NUPI INDUSTRIE ITALIANE SpA
Via Colombarotto, 58
40026 IMOLA (BO)
ITALIEN

according to the results of the internal production control and the third-party control carried out by the testing institute, recognized under building regulations,

SKZ - Testing GmbH
Friedrich-Bergius-Ring 22
97076 Würzburg
Germany

comply with the regulations of

the national technical approval no.: **Z-40.23-316** of **26 September 2014**
valid until: **26 April 2017**

Thus, the producer is authorized to mark the building product with the conformity mark (Ü-mark) in accordance with the conformity mark rules.



Würzburg, 9 December 2015

i. V.



Certification Body

The original language of this certificate is German. In case of doubt, the German version is obligatory.

ÜBEREINSTIMMUNGSZERTIFIKAT

Reg.-Nr. **5761**

Hiermit wird gemäß Art. 16 und Art. 22 der Bayerischen Bauordnung (BayBO) in der Fassung der Bekanntmachung vom 14. August 2007 (GVBl. 2007, S. 588), letzte berücksichtigte Änderung: Inhaltsübersicht und Art. 84 geänd. (§ 3 G v. 24.07.2015, 296) bestätigt, dass die Bauprodukte

Doppelwandiges Rohrleitungssystem aus Kunststoff für die Erdverlegung in Tankstellen Typ SMARTFLEX

des Herstellers

NUPI INDUSTRIE ITALIANE SpA
Via Stefano Ferrario Z.I. sud-ovest
21052 BUSTO ARSIZIO (VA)
ITALIEN

Herstellwerk

NUPI INDUSTRIE ITALIANE SpA
Via Colombarotto, 58
40026 IMOLA (BO)
ITALIEN

nach den Ergebnissen der werkseigenen Produktionskontrolle und der von der bauaufsichtlich anerkannten Überwachungsstelle

SKZ - Testing GmbH
Friedrich-Bergius-Ring 22
97076 Würzburg
Deutschland

durchgeführten Fremdüberwachung den Bestimmungen

der allgemeinen bauaufsichtlichen Zulassung Nr.: **Z-40.23-316** vom **26. September 2014**

Geltungsdauer bis: **26. April 2017**

entsprechen. Der Hersteller ist somit berechtigt, das Bauprodukt mit dem Übereinstimmungszeichen (Ü-Zeichen) gemäß der Übereinstimmungszeichen-Verordnung zu kennzeichnen.



i. V.



Zertifizierungsstelle

Würzburg, 9. Dezember 2015